
Protokół Nr 113/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 31 maja 2010 r.
         

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski,  członkowie  Zarządu:  p.  B.Grochala,  p.  Zenobiusz  Szczepkowski,  p.  Edward 
Rozmus,  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik  Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  – p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg – p.  Jacek 
Dłuski,  Kierownik  Wydziału  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  –  p.  Iwona 
Urbanowicz,  Kierownik Wydziału  Ochrony Środowiska,  Rolnictwa i  Leśnictwa  – p.  Anna 
Mróz,  Kierownik Wydziału Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  – p.  Sławomir 
Knapiński, Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego – p. Jarosław Kwiecień.

Obrady trwały w godzinach: 13  08 – 14  57. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
             

                       Porządek obrad
        I.         Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
             1.    Projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji 
                    szkół i placówek oświatowych: Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 
                    w Nidzicy, Zespół Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, Zespół Szkół 
                    Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, Specjalny Ośrodek Szkolno – 
                    Wychowawczy w Nidzicy, Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy, 
                    Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Nidzicy.
       II.         Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
              1.   Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie tablicy pamiątkowej. 
      III.         Powiatowy Zarząd Dróg   
              1.   Projekt uchwały Zarządu Powiatu o udzielenie opinii do wniosku Zarządu 
                    Powiatu w Ostródzie w sprawie pozbawienia drogi powiatowej nr 1229 N 
                    Bynowo – Zalewo na odcinku Karnity – Zalewo w km 2+930 do km 7+831 
                    kategorii drogi powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej. 
      IV.        Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami  
              1.   Podjęcie decyzji dotyczącej wyceny gruntów pod drogę powiatową.
       V.         Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  
              1.   Wyrażenie zgody na wycięcie drzew rosnących na terenie Szpitala. 
      VI.         Wydział Finansowy
              1.   Wnioski finansowe.
              2.   Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 
                    2010. 

Na posiedzenie przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji  
p. Sławomir Knapiński.

Ad. I.
P. S. Knapiński  oświadczył,  że arkusze organizacji szkół i placówek oświatowych na rok 
szkolny 2010/2011 zostały przygotowane zgodnie z wytycznymi Zarządu Powiatu. Dodał, że 
przygotowane  zostały  w  specjalnym  programie,  w  trzech  egzemplarzach  papierowych, 
dołączone  zostały:  wykazy  kadry  pedagogicznej,  wykazy  pracowników  administracji  i 
obsługi oraz informacja o awansach zawodowych nauczycieli oraz ewentualnych przejściach 



nauczycieli na emerytury. Oświadczył, że jeden z pracowników CKP wyraził chęć przejścia 
na emeryturę z dniem 1 września br.  Następnie  szczegółowo omówił  arkusze organizacji: 
Zespołu  Szkół  Zawodowych  i  Ogólnokształcących  w  Nidzicy,  Zespołu  Szkół 
Ogólnokształcących  w  Nidzicy,  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących  w 
Jagarzewie,  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  –  Wychowawczego  w  Nidzicy,   Centrum 
Kształcenia Praktycznego w Nidzicy, Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nidzicy. 
P. S. Knapiński oznajmił, że w ZSZiO  i ZSRiO planuje się utworzenie szkoły dla dorosłych 
a nie wiadomo czy będzie odpowiednia liczba chętnych uczniów.
Pan Starosta oświadczył,  że  zgodnie z  wcześniejszymi  ustaleniami  liczba uczniów takiej 
klasy powinna wynosić nie mniej niż 36 osób i nie więcej niż 42. Uważa, że tylko w jednej 
szkole na terenie powiatu powinna być prowadzona szkoła dla dorosłych. 
P. S. Knapiński poinformował, że klasy małoliczebne zostały połączone, tylko w przypadku 
klasy III Technikum Budowlanego i klasy III Technikum Samochodowego jest problem gdyż 
klasy  te  mają  różną  liczbę  zajęć  praktycznych  i  trzeba  będzie  wystąpić  z  zapytaniem do 
Kuratorium Oświaty czy można te klasy połączyć.   
Pan Starosta zapytał o liczbę godzin ponadwymiarowych.
P. S. Knapiński odparł, że niestety są przypadki gdzie nauczyciele posiadają więcej niż 9 
godzin ponadwymiarowych.
Pan Starosta odparł, że dyrektorzy muszą koniecznie to poprawić. 
P. E. Rozmus zapytał czy w związku z tym, że jest mniejsza liczba uczniów zmianie ulegnie 
też liczba zatrudnionych nauczycieli.
P. S. Knapiński odparł, że nie zmniejszy się liczba nauczycieli ale w ten sposób zmniejszy 
się liczba nadgodzin.
Pan  Wicestarosta zapytał  czy  łączenie  klas  małoliczebnych  wpływa  na  zmniejszenie 
kosztów ponoszonych przez szkoły.
P. S. Knapiński odparł, że w chwili obecnej nie jest w stanie określić jak się obniżą te koszty 
ale na pewno ulegną zmniejszeniu.
P. E. Rozmus zapytał o zatrudnianie nauczycieli emerytowanych.
P.  S.  Knapiński odparł,  że  tylko  w  przypadku  ZSO  zatrudniony  jest  jeden  nauczyciel 
emerytowany ale tylko na potrzeby gimnazjum OHP. Następnie oświadczył, że w ZSO nie 
zaplanowano,  a  powinno,  zajęć  z  wychowania  do  życia  w rodzinie,  natomiast  w  ZSRiO 
wykazano nabór do trzech klas pierwszych, a uważa, że w związku z niżem demograficznym 
jest to niemożliwe. Dodał, że w przypadku ZSRiO godziny wynikające z planu nauczania w 
szkole dla dorosłych powinny być wliczane do godzin w arkuszu.
Pan  Wicestarosta zapytał  czy  dyrektorzy  szkół  planują  nowe  kierunki  kształcenia  dla 
uczniów ponieważ uważa, że trzeba poszerzać ofertę.
P. S. Knapiński odparł, że wiąże się to z dodatkowymi kosztami, a z tego co się orientuje to 
niewiele uczniów wybiera szkoły z sąsiednich powiatów.
Pan Wicestarota zapytał o sytuację Gospodarstwa Pomocniczego.
P. S.  Knapiński oświadczył,  że jest  informacja,  że  stacja diagnostyczna może przejść do 
placówki, która była uprzednio tj.  do CKP, niestety nie wiadomo jak zostanie rozwiązany 
problem  stacji  recyclingu.  Dodał,  że  z  dniem  1  września  br.  nie  będzie  już  kierownika 
Gospodarstwa Pomocniczego, ale będzie on w dalszym ciągu zatrudniony jako nauczyciel.  
P. S. Knapiński oświadczył, że zostały przygotowane projekty uchwał Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia warunkowo arkuszy organizacyjnych szkół i placówek oświatowych na 
rok 2010/2011. Podkreślił,  że uwagi  Zarządu Powiatu zostaną przekazane i  wprowadzone 
przez dyrektorów do arkuszy.
Zarząd podjął w/w uchwały. 
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Analiza arkuszy organizacyjnych szkół i placówek oświatowych na rok szkolny 2010/2011 
stanowi załącznik do protokołu.

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński.

Ad. II.
Sekretarz  Powiatu  oświadczyła,  że  jest  propozycja  by  uczcić  ofiary  katastrofy  pod 
Smoleńskiem i postawić tablicę pamiątkową na nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 
23 w Nidzicy (przed Starostwem Powiatowym) stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego. 
Dodała, że stanowisko Komitetu Obrony Pamięci Walk i Męczeństwa w Olsztynie jest takie 
by przyjąć procedury wymagane jak w przypadku stawiania pomników tj. musi być zgoda 
właściciela posesji na której ma stanąć pamiątkowa tablica oraz musi być podjęta przez Radę 
Powiatu  stosowna uchwała. Oznajmiła, że w związku z tym został przygotowany na sesję, 
zwołaną  w  trybie  pilnym,  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  Nidzicy  w  sprawie  tablicy 
pamiątkowej.
P. B. Grochala zapytała o koszt wykonania tablicy.
Pan Starosta odparł, że wykonawca zrezygnował z wynagrodzenia i powiat nie poniósł z 
tego tytułu żadnych kosztów.
P. E. Rozmus zapytał o termin postawienia tablicy.
Pan Starosta wyjaśnił, że tablica zostanie postawiona w dniu 18 czerwca ponieważ jest to 61 
rocznia urodzin Prezydenta RP p. Lecha Kaczyńskiego.
P. B.  Grochala  zapytała  czy nie  jest  potrzebna opinia  Komitetu  Obrony Pamięci  Walk i 
Męczeństwa.
Pan Starosta odparł,  że  realizując  przedsięwzięcie  nie  orientował  się  w obowiązujących 
procedurach ale Pani Sekretarz podjęła stosowne kroki i w pierwszej kolejności konieczne 
jest podjęcie przez Radę Powiatu uchwały w tej sprawie a opinia Komitetu Obrony Pamięci 
Walk i Męczeństwa będzie w późniejszym terminie.
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały Rady Powiatu.

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. Jacek Dłuski.

Ad. III.
P. J. Dłuski poinformował, że Zarząd Powiatu w Ostródzie zwrócił się z prośbą o udzielenie 
opinii  w  sprawie  pozbawienia  drogi  powiatowej  Bynowo  –  Zalewo  kategorii  drogi 
powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej. Dodał, że powyższa droga nie spełnia 
wymogów art. 6 ust.1 ustawy o drogach publicznych i w związku z tym został przygotowany 
projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  o  udzielenie  opinii  do  wniosku  Zarządu  Powiatu  w 
Ostródzie w sprawie pozbawienia drogi powiatowej nr 1229 N Bynowo – Zalewo na odcinku 
Karnity – Zalewo w km 2+930 do km 7+831 kategorii drogi powiatowej i zaliczenie jej do 
kategorii drogi gminnej. 
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.
Następnie  p. J.  Dłuski oznajmił,  że  wpłynęły oferty na wykaszanie   poboczy i  najtańsza 
opiewa na kwotę 209.853zł a w budżecie zostały zabepieczone na ten cel środki finansowe w 
wys.  50.000zł.  Poinformował,  że  dodatkowo popsuł  się  jeszcze ciągnik,  który jest  już po 
gwarancji.
P. E. Rozmus uważa, że najlepszym rozwiązaniem problemu byłby zakup ciągnika i kosiarki. 
Dodał, że koszt takiego zakupu wyniósłby ok. 150.000zł. 
P. J. Dłuski odparł, że należy się zastanowić czy Powiatowy Zarząd Dróg ma funkcjonować 
jako przedsiębiorstwo usługowe.
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P. B. Grochala uważa, że trzeba zrobić najpierw dokładne rozeznanie i zastanowić się nad 
najlepszym rozwiązaniem.
Pan Starosta zapytał o koszt naprawy ciągnika. 
P. J. Dłuski odparł, że serwisant stwierdził, że koszt naprawy  wyniesie ok. 4.000zł.
Zarząd ugodnił, że decyzja w w/w sprawie zostanie podjęta w późniejszym terminie.  
P.  J.  Dłuski  poinformował  Zarząd,  że  został  rozstrzygnięty  przetarg  nieograniczony  na 
Remont drogi powiatowej Nr 1550N Kozłowo – Zaborowo - Kanigowo m. Zaborowo dł. 
0,491km.  Najkorzytniejszą  ofertą  złożyło  Przedsiębiorstwo  Robót  Drogowych  i  Usług 
Sprzętowo – Transportowych sp. z o.o. z Nidzicy na kwotę 155.714,14zł wraz z podatkiem. 
P. B. Grochala oświadczyła, że na posiedzeniach, Komisje Stałe Rady Gminy w Janowcu 
Kościelnym zasygnalizowały zły stan dróg nawierzchni gruntowej szczególnie na odcinkach 
dróg  Kołaki  –  Gołębie  –  Piotrkowo  oraz  Jabłonowo  –  Piotrkowo,  a  także  problem  nie 
obkoszonych poboczy dróg w m. Trządki, Połcie, Janowiec Kościelny.
P. J. Dłuski odparł, że sprawdzi i w miarę możliwości zajmie się w/w uwagami.   

Posiedzenie opuszcza p. J. Dłuski a przybywa Kierownik Wydziału Geodezji i  Gospodarki  
Nieruchomościami p. Iwona Urbanowicz.

Ad. IV.
P. I. Urbanowicz  przypomniała,  że na poprzednim posiedzeniu Zarządu omawiała sprawę 
wyceny  gruntów  pod  drogami  powiatowymi  ponieważ  chciałaby  rozpocząć  procedurę 
przekazania w trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy gruntów pod drogami 
powiatowymi.  Dodała,  że  rzeczoznawca zobowiązał  się za cenę  854zł  wycenić  wartość 1 
metra 2 gruntu pod drogami i mając wartość 1 metra 2 gruntu można będzie przeliczać wartość 
całego gruntu.
Zarząd wyraził zgodę. 

Posiedzenie  opuszcza  p.  I.  Urbanowicz  a  przybywa  Kierownik  Wydziału  Ochrony  
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa p. A. Mróz.

Ad. V.
P. A. Mróz  oświadczyła,  że Zespół Opieki Zdrowotnej zwrócił  się z prośbą o wyrażenie 
zgody  na  wycinkę  14  szt.  drzew  (10szt.-klon  polny,  2szt.-bez  czarny,  2szt.-jarzębina) 
rosnących  na  terenie  Szpitala,  przy  ul.  Mickiewicza  25.  Dodała,  że  wycinka  drzew  jest 
konieczna, ponieważ rosną bezpośrednio przy budynkach prosektorium oraz gospodarczym 
powodując niszczenie ścian i fundamentów.
P. E. Rozmus zwrócił uwagę na fakt, że obecnie jest okres lęgowy i nie powinno się wycinać 
drzew. 
Pan Wicestarosta zaproponował, że pojedzie na wizję z Panią Kierownik. 
Zarząd wyraził zgodę. 

Posiedzenie opuszcza p. A. Mróz.

Ad. VI.
Skarbnik  Powiatu  p.  R.  Mróz  oświadczyła,  że  przygotowała  projekt  uchwały  Zarządu 
Powiatu  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  rok  2010  w  którym  zawarte  zostały 
następujące wnioski finansowe:
● Starostwo Powiatowe: zmiany w planie budżetu tj. zmniejszenie o kwotę 24,00zł w  dziale 
750  administracja  publiczna  rozdz.  75045  kwalifikacja  wojskowa  §  4110  –  składki  na 
ubezpieczenie społeczne, § 4120 – składki na Fundusz Pracy, § - 4210 – zakup materiałów i 

4



wyposażenia w związku z decyzją Wojewody Warmińsko – Mazurskiego o  zmniejszeniu 
dotacji  celowej  o  kwotę  24,00zł  z  przeznaczeniem  na  przeprowadzenie  kwalifikacji 
wojskowej. 
Pozytywna opinia Zarządu.
●  Starostwo  Powiatowe: w  związku  z  otrzymaniem  dotacji  celowej  od  Wojewody 
Warmińsko  –  Mazurskiego  w  kwocie  4.800zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadań  o 
ujawnieniu w księgach wieczystych  prawa własności  nieruchomości  Skarbu Państwa oraz 
jednostek samorządu terytorialnego tj. na uporządkowanie stanu prawnego nieruchomości w 
systemie ksiąg wieczystych Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
zwraca się z prośbą o podzielenie w/w dotacji na dodatek specjalny dla pracownicy,  która 
obecnie prowadzi punkt informacyjno – konsultacyjny udzielając szczegółowych informacji i 
wyjaśnień problematyki prawnej i geodezyjnej.
Pozytywna opinia Zarządu. 
● Starostwo Powiatowe: Skarbnik Powiatu przypomniała,  że  na poprzednim posiedzeniu 
Zarząd wyraził zgodę na przesunięcie środków tj. zmniejszenie wydatków o kwotę 2.000zł na 
§ 4420 – podróże służbowe zagraniczne i zwiększenie o tę samą kwotę na § 4210 – zakup 
materiałów i wyposażenia (zakup aparatu fotograficznego). 
● Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie:  w związku z decyzją Wojewody Warmińsko – 
Mazurskiego  o  zmniejszeniu  dotacji  celowej  o  kwotę  1.867zł  przeznaczonej  na 
dofinansowanie  domów  pomocy  społecznej  wprowadza  się  zmiany  w  planie  budżetu  na 
2010r.  PCPR w Nidzicy tj.  zmniejszenie  wydatków o kwotę 1.867zł  w dziale  852 rozdz. 
85202  §  2820  –  dotacja  celowa  z  budżetu  na  finansowanie  lub  dofinansowanie  zadań 
zleconych do realizacji stowarzyszeniom.
Pozytywna opinia Zarządu. 
Skarbnik Powiatu  oświadczyła,  że zmniejsza się dochody o kwotę 1.891zł a zwiększa o 
kwotę 4.800zł natomiast  plan wydatków budżetu powiatu zmniejsza się o kwotę 3.891zł i 
zwiększa o 6.800zł.  
Za podjęciem w/w uchwały głosowali:  Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. 
Lech  Brzozowski  oraz  członkowie  Zarządu:  p.  B.  Grochala,  p.  Edward  Rozmus,  p. 
Zenobiusz Szczepkowski.  
Na posiedzenie przybywa Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego p. Jarosław Kwiecień.
Skarbnik Powiatu oświadczyła, że Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy 
złożył wniosek o zwiększenie wydatków w paragrafie 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne 
w jednostkach budżetowych o kwotę 60.000zł. Zwiększenie w/w paragrafu związane jest z 
koniecznością wymiany pieca centralnego ogrzewania. Dodała, że obecny kocioł pochodzi z 
roku 1999 i był kilkakrotnie remontowany.
P.  J.  Kwiecień  dodał,  że  w  sezonie  grzewczym  2009/2101  również  uległ  awarii  (pękły 
poszycia  płaszczy wodnych). Podkreślił,  że CKP ogrzewa tym kotłem własne budynki jak 
również  budynek  pawilonu  szkolnego  ZSZiO  w  Nidzicy  i  w  obecnym  stanie  nie  ma 
możliwości przeprowadzenia naprawy lub remontu z powodu bardzo wysokiego zużycia oraz 
skorodowania wewnętrznych elementów stalowych.
Pan Starosta oświadczył, że Powiat Nidzicki w partnerstwie m.in. z Powiatem Olsztyńskim 
złożył  wniosek  do  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w 
Warszawie  o  dofinansowanie  przedsięwzięcia  inwestycyjnego  w  ramach  Programu 
Priorytetowego  Systemu  Zielonych  Inwestycji  –  zarządzanie  energią  w  budynkach 
użyteczności publicznej służących mieszkańcom obu powiatów. Dodał, że w ramach projektu 
zostanie zmodernizowana kotłownia (tj. wymiana piecy, wymiana pomp i wymiana instalacji 
elektrycznej)  znajdująca  się  w  budynku  Internatu  ZSZiO.  Ponadto  zostanie  wykonane 
podłączenie pawilonu ZSZiO do zmodernizowanej kotłowni.
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Pan Wicestarosta dodał, że wniosek jest na etapie oceny formalnej i jest szansa, że projekt 
ten będzie realizowany.
Pan  Starosta oznajmił,  że  Powiatu  nie  stać  na  to  by  w  tym  roku  przeznaczyć  środki 
finansowe na zakup pieca gdy w roku przyszłym w ramach projektu zostanie wymieniony 
piec w kotłowni ZSZiO.
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd negatywnie zaopiniował w/w wniosek.
Skarbnik Powiatu oświadczyła, że CKP zwraca się również z prośbą o zwiększenie o kwotę 
1.200zł  w  paragrafie  4210  zakup  materiałów  i  wyposażenia.  Zwiększenie  w/w paragrafu 
podyktowane jest zakupem młoto-wiertarki udarowej dla grupy remontowej działąjącej przy 
Starostwie Powiatowym w Nidzicy.
Pozytywna opinia Zarządu.
Posiedzenie opuszcza p. J. Kwiecień.
Następnie Skarbnik Powiatu przedstawiła kolejne wnioski finansowe, które zostaną zawarte 
w  projekcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  rok  2010 
złożone przez:
●  Powiatowy  Zarząd  Dróg:  przesunięcie  środków  w  obrębie  budżetu  jednostki  tj. 
zmniejszenie wydatków o kwotę 13.843zł w § 4300 – zakup usług pozostałych i zwiększenie 
o tę samą kwotę w § 4010 -  wynagrodzenia  osobowe pracowników, § 4110 -  składki  na 
ubezpieczenie społeczne, § 4120 - składka na Fundusz Pracy. Kwota 13. 843zł przeznaczona 
zostanie na nagrody dla pracowników PZD.
Pozytywna opinia Zarządu. 
●  Starostwo  Powiatowe:  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę  10.000zł  w  dziale  900  – 
gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 90019 – wpływy i wydatki związane z 
gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska § 3030 – różne wydatki na 
rzecz osób fizycznych i zwiększenie o tę samą kwotę w/w dziale i rozdz. § 2800 – dotacja 
celowa z budżetu dla pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych. 
Powyższa  zmiana  związana  jest  z  realizacją  projektu  naukowo-technicznego  pod  nazwą 
„Rewitalizacja  rzeki  Nidy (górnej  Wkry)  w powiecie  nidzickim”  i  przekazaniu  dotacji  w 
kwocie 10.000zł dla UWM w Olsztynie, który jest wykonawcą w/w projektu.
Negatywna opinia Zarządu w związku z planowaną realizacją innych zadań z zakresu 
ochrony środowiska m.in. termomodernizacją budynku szkoły przy ul. Wyborskiej.   
● Starostwo Powiatowe: Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, Obrony Cywilnej 
i  Spraw Obronnych  zwraca się  z  prośbą o uruchomienie  rezerwy celowej  na zarządzanie 
kryzysowe  w  wys.  451,40zł  w  związku  z  koniecznością  naprawy  uszkodzonej  przez 
przepięcie  elektryczne  syreny  alarmowej  zamontowanej  na  dachu  budynku  Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej.
Pozytywna opinia Zarządu.     
● Parafia Rzymskokatolicka NP-NMP i św. Wojciecha w Nidzicy:  prośba o pomoc w 
dofinansowaniu  pobytu  drużyny  reprezentującej  Nidzicę  w  międzynarodowym  spotkaniu 
dzieci  i  młodzieży  „Parafiada  2010”.  Parafię  będzie  reprezentować  17  osobowa  ekipa  a 
przewidywany koszt pobytu jednej osoby wynosi 750zł.
Decyzja w w/w sprawie zostanie podjęta na kolejnym posiedzeniu Zarządu.  
●  Warmińsko  –  Mazurski  Ośrodek  Doradztwa  Rolniczego  w  Olsztynie:  prośba  o 
wsparcie finansowe organizowanej przez Ośrodek kolejnej wojewódzkiej edycji Olimpiady 
Wiedzy Rolniczej, Ochrony Środowiska i BHP w Rolnictwie lub przekazanie nagród dla jej 
uczestników  i  finanlistów.  Celem  Olimpiady  jest  popularyzowanie,  w  formie 
współzawodnictwa, szeroko rozumianej wiedzy rolniczej, zasad ochrony środowiska oraz bhp 
w  rolnictwie,  a  także  rozwijanie  twórczych  zainteresowań  wśród  młodych  mieszkańców 
obszarów wiejskich.
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Negatywna opinia  Zarządu  ze  względu  na  brak  podstaw  prawnych  do  przekazania 
środków finansowych na w/w cel.
● Teatr Za Jeden Uśmiech w Krakowie: prośba o współfinansowanie imprezy dla dzieci z 
Zespołu Placówek Specjalnych przy Wojewódzkim Specjalistycznym Szpitalu Dziecięcym w 
Olsztynie.  Środki  pieniężne  przeznaczone  zostaną  na  oprawę  scenograficzną,  zakup 
niezbędnych rekwizytów, na transport i dojazd do placówki, a przede wszystkim upominki 
dla maluchów.
Negatywna opinia Zarządu ze względu na na brak podstaw prawnych do przekazania 
środków finansowych na w/w cel.

Na tym zakmnięto obrady i zakońzcono protokół.

Protokołowała:     
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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